
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt) 
 

Indiener: Gerwin ter Maat VVD 
 
Datum indiening vraag: 03-01-2018 
 
Datum verzending antwoord: 10-01-2018 
 
 

commissievergadering van: Bestuur en Ruimte van 10 januari 2018                                                              
 
raadsvergadering van:  
 

Formulering: In de commissievergadering Bestuur en Ruimte wordt het plan, van Afval 
naar grondstof besproken, bijgaand een aantal technische vragen 
 

Vraag: Scenario 1 laat zien dat alle grijze containers (240 liter) voor restafval worden 
omgeruild voor kleinere grijze containers (140 liter).  
Kunt u aangeven wat het scheelt aan afvalstoffenheffing als we deze niet omruilen en 
laten zoals het nu is? De huidige containers kunnen immers nog jaren 
mee.(duurzaamheid) 
 
Antwoord: 
Het afval uit de grijze container bevat nu nog veel GFT, plastic, glas en oud papier.  
Deze grondstoffen zijn prima te recyclen en horen dus niet in de grijze container.  
Het staat vast dat als wij de grote grijze container (240 liter) blijven gebruiken wij de 
beleidsdoelstelling (in 2020 naar 100 kg per inwoner) niet gaan halen.   
Door het minder vaak leegmaken en het volume van de grijze container te veranderen 
willen wij een betere scheiding van het huishoudelijk afval bewerkstelligen. Daar hoort 
inderdaad een aanpassing van de containers bij. Een optie is om alle containers te 
vervangen of om de grijze container te hergebruiken bijvoorbeeld als PMD container 
door het vervangen van de deksel (oranje in plaats van grijs). De uitwerking van deze 
maatregel is opgenomen in het plan ‘Van Afval Naar Grondstof’. 
 

Vraag: In 2006 is het ophalen van GFT in het buitengebied afgeschaft, dat scheelde 50 
euro per aansluiting. Kunt u aangeven hoe hoog de afvalstoffenheffing wordt in de 
bebouwde kom en buiten de bebouwde kom wanneer het ophalen van GFT afval 
buiten de bebouwde kom niet wordt ingevoerd? 
 
Antwoord: 
In het vorige Afvalstoffenplan was ervoor gekozen om het GFT in het buitengebied niet 
in te zamelen. Dit scheelde € 39,36 per huisaansluiting.  
Op aandrang van veel  bewoners van het buitengebied én omdat in het buitengebied 
nog veel GFT bij het restafval terecht komt krijgen ook bewoners van het buitengebied 
in het nieuwe plan de mogelijkheid om een groene container te gebruiken. In het 
uitvoeringsplan hebben wij aangegeven dat de inwoners buiten de bebouwde kom een 
groene container kunnen weigeren, als ze bijvoorbeeld gebruik willen blijven maken 
van een composthoop. Het weigeren van een groene container heeft geen lagere 
afvalstoffenheffing tot gevolg. Wij willen ook voor het buitengebied een betere 
scheiding van het huishoudelijk afval bereiken en daar de voorzieningen voor bieden. 
 
Eis is dat de afvalstoffenheffing kostendekkend is.  
Als (extra) uitgangspunt hanteren we dat het nieuwe inzamelsysteem niet duurder mag 
zijn dan het huidige. Op termijn zal een betere scheiding van afval en grondstof tot 
minder kosten leiden.  
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Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 
staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 
feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 

 


